
Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS

Protokoll

KGFS Ordförandeträff med HFF inbjudna 2014-11-20

Tid: Torsdag den 20:e nov kl 19,00
Plats:  IFK Fjärås klubblokal
Närvarande: Lars Juviken Kullavik IF, Håkan Ågren Lerkils IF, Gunnar Linell IFK Fjärås,
Per Skörvald Särö IK, Jonny Sporrong Särö IK, Cristel Brorson HFF, Gunilla Gustafsson
HFF, Kerry Hellström Åsa IF, Johan Gometz OBK, Peter Orrö Tölö IF, Ronny Nordberg
Tölö IF, Ulf Wahlberg OBK, James Hannah Annebergs IF

1. Mötets öppnande
a. Val av sekreterare

Håkan Å valdes till mötesssekreterare.
b. Val av justerare

Ulf Wahlberg valdes till justerare.
c. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

2. HFF presenterar sig.
Gunilla Gustafsson och Cristel Brorson HFFs ledamöter presenterade sig.

3. Genomgång av motioner till Repskapet.
Motionerna gicks igenom och KGFS-föreningarna hade gemensam syn på dessa. HFF
påminde om att dom vill ta bort serietabeller fram till 13 år. Även här hade vi samma
syn mellan föreningarna.

4. Elitsatsning Herr. Hur ser HFF på en sådan satsning?
KGFS har haft en utredningsgrupp som är färdig och ligger hos KGFS.
HFF ser det som positivt och förstår grunden att vi vill behålla ungdomarna i
kommunen. HFF hade inga referenser från övriga alianser i denna fråga.

5. Domarsituationen 2015
Vad kan vi göra i  Norra Halland för att det skall utbildas mer domare?
Punkter som diskuterades:
- Jobba med domarklubben
- HFF kan marknadsföra kurserna bättre till föreningarna.
- Många förstakursare
- Säljande domarutbildare och mindre ”tråkiga” kurser.

Niklas Bengtsson Domaransvarig 2015
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6. Juniorserie Herr
a. Hur blir vi fler juniorlag i Halland?

Juniorträff efter säsongen i Kungsbacka? Föranmälan vid årets
slut?

b. Om det anmäls för få lag, hur får vi agera ex. Göteborgsserie?
HFF ser inte något hinder om denna situation uppstår.

7. Avgifter och antalet spelare till distriktlagsuttagningar.
Ronny N (Tölö IF) föredrog punkten.
KGFS söker Syftet för verksamheten. HFF har i uppdrag av SvFF att söka 18 talanger.
Hur detta görs beslutar HFF.
Samlingar
Utbildningsbidraget
Angående kostnaderna diskuterades det om man kan tänka sig att föräldrarna betalar
själva?
Tillåtelse av arbetsgivaren/föreningen.
HFF bör kanske inte vara Elit så tidigt, bred bas kontra bara talanger.
Uttagning eller inbjudan? Förslag att HFF förmedlar att det är en inbjudan och inte en
uttagning.

8. Övrigt
Inga övriga punkter.

9. Mötets avslutande
Lars Juviken avslutade mötet och tackade IFK Fjärås för kaffet.

----------------------------------                                            -------------------------------------
ordförande Lars Juviken                                                  sekreterare Håkan Ågren

--------------------------------------
Justerare Ulf Wahlberg


